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Verslag Het Bestuur  
Nr. 1 – seizoen 2024-2025 

Plaats: Bureel VTTL 
Datum: 19 augustus – 18.00 uur 

Aanwezig: Marc Gijs, Martin Van den Bergh, Didier Bosman, Hedwig Amelinckx, Tom Dieussaert, 
Philip van Oeckel, Jo Willems en Frederik Noppe 
Verontschuldigd: Jeroen Vanmassenhove en Kenny Moreau 

1. Goedkeuring verslag nr. 9 van 17 juni 2024 
a. Geen opmerkingen. Frederik Noppe zal het verslag op de website plaatsen. 

 
2. Opvolging en openstaande items 

a. Leden commissies en comité’s 
• Situatie Vlaams-Brabant en Brussel: er zal een BAV georganiseerd worden in de 

provincie om een nieuwe vertegenwoordiger voor de AV aan te duiden ter 
vervanging van Michèle Messiaen. 

• NEC: een gesprek werd gevoerd met Rao Ashok en Jago Lowagie met de 
voorzitter. Een eerste vergadering van de commissie is gepland op 20 augustus. 

b. Clubbezoeken provincies:  
• Tibo Stiens volgt op en zal opnieuw informeren bij de provincies begin 

september. 
• Bekijken hoe en waar er know how gedeeld kan worden omtrent aanpak van de 

bezoeken, documentatie,… 
c. Stockruimte Zedelgem: geen verdere info meer ontvangen (vakantieperiode). 
d. Hervorming trainerscursussen: bedoeling om in 2026 nog een trainer B te 

organiseren zodat de huidige initiators de kans krijgen om de stap te zetten. Vanaf 
2027 volledig overschakelen naar nieuwe stramien. Externe medewerking bij het 
uitschrijven is mogelijk mits goede en duidelijke afspraken. 

e. Personeel: doorschakeling telefoon op woensdagnamiddag werkt probleemloos. 
Aankoop 2 nieuwe laptops uitgevoerd. Installatie door Frederik uitgevoerd. Geen 
grote problemen voorlopig. 

 
3. Administratie en personeel 

a. Overleg verslag van 12 augustus: geen specifieke opmerkingen. Veel verlofperiodes 
en kampen in afgelopen maanden waardoor administratie beperkt was. Ook geen 
andere grote acties gepland tijdens de afgelopen maanden. Bespreking beleid 2024 
en uitwerking nieuw beleidsplan 2025-2028 werd besproken. 
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b. Sociale media: lopen achter de feiten aan door de beperkte kennis van het 
personeel. Daarom wordt gedacht aan een oproep voor een externe freelance 
medewerker specifiek voor sociale media. Marc Gijs zal voorstel uitwerken. 
 

4. Goed Bestuur 
a. Score van 2023 wordt nogmaals besproken. De aandachtspunten werden reeds 

verwerkt. Verwachting dat er in 2024 geen grote wijzigingen gaan zijn bij de score. 
b. Integriteit: 2 dossiers werden behandeld in de afgelopen weken. 1 dossier werd 

afgesloten (ook in samenspraak met Ethiek Vlaanderen), een ander dossier wordt 
verder opgevolgd, maar voorlopig geen actie te ondernemen. 
 

5. Boekhouding 
a. Stand van zaken 2024: tijdens zomerperiode vooral veel vaste kosten die 

doorlopen, met daarnaast uiteraard de kosten van stages en sportkampen. 
b. Jaarrekening 2023 werd ingediend bij de NBB. 
c. Afrekening subsidies 2023 wordt kort besproken. Geen grote verrassingen. 
d. Subsidies 2025: een raming werd ontvangen, waarmee rekening gehouden zal 

worden bij de opmaak van Luik II. 
e. Alternatieve aanpak clubsubsidies: geen voorstel voorlopig. Blijft op de agenda 

staan. 
f. BaTa Vlaanderen: Frederik zal de rechtspersonenbelasting deze week nog 

afwerken. Dan is dit volledig afgesloten. 
 

6. Sponsoring, marketing en communicatie 
a. Sociale media: Zie punt 3b 
b. Eventueel uitkijken naar een externe firma die sponsors zoekt in onze plaats (met 

verdeelsleutel firma/federatie). 
 

7. Evaluaties 
a. Sportkamp Merelbeke: geen problemen, alles vlot verlopen. 
b. Sportkamp Herentals: opvallend veel zieke personen, maar onderzoek door FAVV 

gaf aan dat de maaltijden niet de oorzaak waren. Wim Malaise stopt als kampleider, 
bedoeling om Tibo Stiens in te schakelen vanaf volgend jaar (met ondersteuning 
van de trainers). 

c. Sportzomer en Olympic Festival: alles goed verlopen. Heel wat aanwezigen en ook 
aandacht op eigen sociale media voor beide evenementen. 
 

8. Kalender 
a. 20/08/2024: NEC 
b. 26/08/2024: vergadering NRvB 
c. 28/08/2024: TeCo (digitaal) 



 

d. 28/08/2024: Topsportcommissie 
e. 28/08-08/09/2024: Paralympische Spelen in Parijs 
f. 12/09/2024: Nationale Raad (o.a. indiening voorstellen van wijziging 

sportreglementen) 
g. 14/09/2024: start nationale en landelijke interclub (tijdens de week ook start 

provinciale competities) 
h. 23/09/2024: vergadering het bestuur 

 
9. Beleidsplan 2025-2028 

a. Algemene beleidsdomeinen 
• Niet alle onderdelen waren afgewerkt ondanks duidelijke afspraken. Van 

sommigen wordt verwacht dat ze sneller actie ondernemen en zich beter 
aan de afspraken houden. 

• Aanvullen van de algemene missie en visie van de federatie. 
• Link tussen algemene beleidsdomeinen, topsportwerking en sportmodel 

uitwerken en verduidelijken. 
• Diverse visieteksten en doelstellingen verder aan te vullen. 
• Duidelijke verderzetting van het beleidsplan 2021-2024 met enkele 

specifieke aanvullingen/samenvoegingen ter verbetering. 
b. Beleidsfocussen sportkampen en jeugdsport 

• Geen grote aanpassingen in dossier sportkampen. 
• Dossier jeugdsport aangepast in functie van punten (doelen ook opgelegd 

door Sport Vlaanderen en via eigen beleidsdomeinen) alsook een nieuwe 
pool (integratie van de stem van de jongeren en ouders in de clubwerking 
(voorwaarde van overheid en Sport Vlaanderen)). 

c. Vernieuwde jeugdwerking richting breedtewerking, provinciale werking en VTTL-
werking, richting topsport, wordt uitgebreid besproken. De sturing zal deels in 
handen liggen van de provincie, maar ook deels in handen van de VTTL. Heel 
belangrijk dat iedereen op dezelfde lijn zit en een duidelijke communicatie is 
noodzakelijk richting de provincies. Er moet enerzijds meer ingezet worden op fun 
en plezier bij de allerjongsten, maar daarnaast moet er ook aandacht zijn voor de 
instroom, doorstroom en vervolmaking op alle niveaus. Iedereen akkoord om het 
uitgewerkte voorstel van Pieter op te nemen in het beleidsplan 2025-2028 mits 
enkele kleine aanpassingen/aanvullingen op het vlak van de gecentraliseerde 
benjamindagen. Huidige benjaminwerking blijft behouden, maar er komen 3 extra 
gecentraliseerde benjamindagen (met aanwezigheid van clubtrainers, beginnende 
benjamins, gebruik testbatterij,…) met sturing vanuit de VTTL. Vanuit de 
topsportstructuur moet de nodige kennis gedeeld worden met de provinciale 
trainers. Een sturing is dan ook noodzakelijk om dit in goede banen te leiden. Clubs 
moeten meegetrokken worden in het ganse verhaal. Specifiek ook richten op clubs 
die effectief aan jeugdwerking doen. 



 

d. Topsport 
• Link tussen topsport en algemene werking is uitgewerkt zodat de volledige 

visie van jeugdspeler tot wereldtopper uitgeschreven is. 
• Tom Dieussaert stopt als Technisch Directeur Topsport ten laatste op 1 juli 

2025. Marc Gijs en Tom Dieussaert bekijken opvolging. 
• Indien er geen prestatieprogramma’s meer gesubsidieerd worden, dan valt 

de volledige subsidiëring topsport weg.  
e. Conclusie: de lijnen zijn duidelijk uitgestippeld, enkele aanpassingen in de teksten 

nog te doen (zeker ook focussen op noden en kwaliteit arbitrage). Luik II wordt 
ondertussen ook afgewerkt en zal komende week (samen met het volledige luik I) 
aan het bestuur voorgelegd worden met de financiële cijfers. Het volledige dossier 
moet tegen 10 september op het digitale platform aangevuld worden. 

f. Overleg met 2 jongeren (-25 jaar) per provincie om de toekomst van de VTTL en 
onze sport verder te bekijken. Een nieuwe oproep zal binnenkort gelanceerd 
worden. Nadien zal Marc Gijs (en andere geïnteresseerde beleidsmensen) 
samenzitten met deze personen. 
 

10. Reglementen 
a. Voor 12 september moeten de nieuwe voorstellen tot aanpassingen aan de 

nationale reglementen doorgestuurd worden aan de KBTTB. 
b. VJC: geen aanpassingen noodzakelijk aan het reglement. 

 
11. Landelijke interclub 

a. Alles is klaar voor de start van de interclub. Voorlopig 1 vraag tot wijziging van 
datum (nog geen akkoord van de tegenpartij ontvangen). 

b. Landelijke boetelijst: nogmaals op te nemen in de nieuwsbrief van augustus, samen 
met de compensatieregeling voor wat betreft het kilometerfonds. 
 

12. Landelijke kampioenschappen/evenementen 
a. Nog 2 kampioenschappen te organiseren in 2024: Vlaamse 

Jeugdkampioenschappen (Roeselare) en Vlaamse Veteranenkampioenschappen 
(Sint-Truiden). Opvolging door bureel noodzakelijk. Medailles en beker (jeugd) zijn 
ondertussen besteld. 
 

13. Sporttechnische werking 
a. TeCo: eerstvolgende vergadering gepland op 28 augustus. 
b. Technisch Directeur Topsport: contract Bojan Tokic zal niet verlengd worden. 
c. Jeugdwerking provincies: 

• Ondertussen zijn 3 planningen ontvangen (WVL, OVL en VLB). 
• In LK wordt nog volop gezocht naar een nieuwe trainer ter vervanging van 

Wouter Devue. 



 

d. Numerieke klassering: vergelijking nog te maken op provinciaal niveau. Frederik 
tracht dit zo spoedig mogelijk te doen. 
 

14. Werking recreanten en veteranen 
a. Triangulaire en interland: werd besproken op 25 juni, maar het betreft enkel 

ideeën, nog geen specifieke uitwerking van een voorstel. Wordt op volgende LRVC-
vergadering besproken. 

b. Reglement herfst- en lentecriterium: werd besproken op 25 juni, maar ook hier 
geen voorstel vanuit de LRVC zelf. Wordt op volgende LRVC-vergadering besproken. 
Start promotie herfstcriterium kan pas gebeuren eens het reglement definitief 
goedgekeurd wordt door het bestuur. 

c. Volgende vergadering LRVC is gepland op 5 september. 
 

15. Koepel 
a. Superdivisie heren: voorlopig slechts een heel beperkt aantal licentieaanvragen 

binnen (7 uit super zelf, geen enkele uit 1ste nationale). Moeten nochtans verplicht 
ingediend worden (ook indien er geen licentie aangevraagd wordt). De kernen 
moeten ook dringend doorgegeven worden (momenteel slechts 1 club die de kern 
heeft doorgegeven). 

b. Youth Ranking: het puntensysteem moet nagekeken worden in functie van de 
aanpassingen van het reglement van het NJC. 

c. NJC: er moet dringend werk gemaakt worden van de voorbereidingen van fase 1 
(tijdsschema, bepaling scheidsrechters, ICT-opvolging, inschrijvingen,…). Gezien 
fase 1 met 2 zalen werkt en er twee verschillende systemen gebruikt worden, lijkt 
een ICT-verantwoordelijke ook noodzakelijk in zaal 2 om alles vlot te laten verlopen. 
 

16. LAC 
a. De invulling van de hoofdscheidsrechtertafels voor Vlaamse en Nationale 

organisaties wordt opgevolgd. Dirk Lamproye zal ook de locaties doorgeven van de 
evenementen die in de excelfile nog ontbreken, maar wel reeds gekend zijn. 

b. Er was wat animo omtrent de deelname van een persoon aan het internationaal 
examen scheidsrechter. Dit in tegenstelling tot eerdere afspraken binnen het CCA. 
Verder te bespreken binnen de KBTTB. 

c. Opleidingen op Vlaams niveau worden steeds gegeven in het Nederlands. Ook de 
examens gaan door in het Nederlands. 

d. De provinciale opleidingen zijn gepland. Er is helaas momenteel geen zicht op het 
aantal inschrijvingen in de provincies.  
 

  



 

17. Informatica 
a. Er was op 4 juli overleg met de ICT-specialisten. Gaëtan Frenoy, Luc D’hulst en 

Jeroen van der Hooft waren aanwezig. Frederik Noppe heeft de problemen 
aangekaart en besproken. Een verslag werd opgemaakt. 

b. Pieter Thysen heeft aangegeven mee te willen werken. Tijdens dat overleg werd 
duidelijk dat Pieter het best ingeschakeld kan worden bij Gaëtan, gezien het vele 
werk dat daar op de plank ligt. Gaëtan zou Pieter contacteren, maar dat blijkt nog 
niet gebeurd te zijn. Frederik informeert nog eens. 

c. Nieuw tornooiprogramma: het bestuur vraagt een demonstratie door Jeroen op of 
net voor de volgende bestuursvergadering. Daarop kan dan bekeken worden wat 
de huidige mogelijkheden zijn, wat er nog ontbreekt en aangepakt moet worden, 
gebruiksvriendelijkheid, financiële invulling, …  
 

18. Varia 
a. Geen varia. 

 
Einde vergadering: 21.45 uur 

Verslag opgemaakt door 
Frederik Noppe 
VTTL / SG 


